



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

هاتف: +41 22 919 41 11

فاكس: +41 22 919 41 60

بريد: postbox@ipu.org

شارع بومييه 5

صندوق البريد 330

1218 لو جراند-ساكونيكس

جنيف- سويسرا

www.ipu.org

المنتدى البرلماني في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة للعام 2022

جنيف، 6 حزيران/يونيو 2022

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

مكتب

الأمين العام

لاحقاً لإشعار لحفظ التاريخ الذي تلقيتموه في 11 أيار/مايو، أود أن أؤكد أن المنتدى البرلماني لهذا العام في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة سيعقد بالحضور الشخصي صباح يوم الأربعاء، 13 تموز/يوليو، في نيويورك.

وسيركز المنتدى البرلماني، الذي يحمل عنوان الشراكة والتعاون الإنمائي: هل يحققان أهداف التنمية المستدامة؟، على الهدف رقم 17 من أهداف التنمية المستدامة، الذي يجري استعراضه في كل دورة من دورات المنتدى الرفيع المستوى. ويمكن الاطلاع على المعلومات الأساسية الكاملة للاجتماع ومعلومات أخرى على الموقع الإلكتروني للاتحاد البرلماني الدولي (الفعاليات) على العنوان التالي:

<https://www.ipu.org/event/parliamentary-forum-un-highlevel-political-forum-sustainable-development>

ووفقاً للممارسة المتبعة سابقاً، فإن المنتدى البرلماني متاح أمام أعضاء البرلمان الذين يحضرون دورة المنتدى السياسي الرفيع المستوى كجزء من وفودهم الوطنية. وينبغي للبرلمانيين المهتمين بالاتصال بوزارة خارجيتهم أو بعثتهم في نيويورك للاستفسار عن الاعتماد وغير ذلك من الترتيبات العملية.



ويطلب من البرلمانين الذين يحضرون هذه الفعالية التسجيل باستخدام الشبكة الإلكترونية على الرابط التالي <https://form.jotform.com/221514154201136> (مرفق رقم 1) حتى يتم إدراجهم في قائمة المشاركين في المنتدى البرلماني.

وإذا كنتم بحاجة إلى المزيد من المعلومات، فسيكون من دواعي سرور زملائي في مكتب نيويورك (-ny) office@ipu.org مساعدتكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،
(التوقيع)

مارتن تشونغونغ
الأمين العام





المنتدى البرلماني في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة للعام 2022
13 تموز/يوليو 2022
من الساعة 10:00 ولغاية الساعة 13:00 (بتوقيت نيويورك)

مرفق رقم 1
استمارة التسجيل



المنتدى البرلماني في المنتدى السياسي الرفيع المستوى بشأن التنمية المستدامة للعام 2022

13 تموز/يوليو 2022

قاعة المؤتمر 2

من الساعة 10:00 ولغاية الساعة 13:00 (بتوقيت نيويورك)

استمارة التسجيل

| | |
|----------------------|----------------------|
| <input type="text"/> | اللقب |
| <input type="text"/> | <input type="text"/> |
| <input type="text"/> | الاسم |
| <input type="text"/> | الشهرة |
| <input type="text"/> | البلد |
| <input type="text"/> | اسم البرلمان/المجلس |
| <input type="text"/> | الوظيفة البرلمانية |
| <input type="text"/> | المنصب/الوظيفة |
| <input type="text"/> | منظمة أخرى |
| <input type="text"/> | البريد الالكتروني |
| <input type="text"/> | اللغة المفضلة |

تقديم





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

+41 22 919 41 11
+41 22 919 41 60
postbox@ipu.org

Chemin du Pommier 5
Case postale 330
1218 Le Grand-Saconnex
Geneva – Switzerland
www.ipu.org

Parliamentary Forum at the 2022 HLPF

Geneva, 6 June 2022

Office of the
Secretary General

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

Further to the Save the Date notice you received on 11 May, I wish to confirm that this year's **Parliamentary Forum** at the [High Level Political Forum \(HLPF\) on sustainable development](#) will take place *in person* in the morning of **Wednesday, 13 July, in New York**.

Entitled ***Partnership and development cooperation: Are they delivering for the SDGs?***, the Parliamentary Forum will focus on SDG 17, which is reviewed at each HLPF session. The full programme of the meeting and other information can be found on the IPU website (Events) at <https://www.ipu.org/event/parliamentary-forum-un-high-level-political-forum-sustainable-development>.

As per past practice, the Parliamentary Forum is open to members of parliament attending the HLPF session as part of their national delegations. Interested parliamentarians should contact their Foreign Ministry or their mission in New York to enquire about accreditation and other practical arrangements.

Parliamentarians who are attending this event are asked to **register** using the online portal at <https://form.jotform.com/221514154201136> in order for them to be included in the list of participants of the Parliamentary Forum.

Should you require any further information, my colleagues at the New York Office (ny-office@ipu.org) would be pleased to help you.

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General



Parliamentary Forum at the 2022 HLPF forum

Forum parlementaire au Forum 2022 de haut niveau de l'ONU sur le développement durable

13 JULY / JUILLET 2022
Conference Room 2 / Salle de conférence 2

10:00 to 13:00 (New York time / heure de New York)

Registration form - formulaire d'inscription

| | |
|---|---|
| PREFIX | <input type="text"/> |
| NAME - NOM | <input type="text"/> <input type="text"/> |
| | First Name Last Name |
| Country | <input type="text"/> |
| NAME OF PARLIAMENT / CHAMBER - NOM DU PARLEMENT / DE LA CHAMBRE | <input type="text"/> |
| PARLIAMENTARY FUNCTION - FONCTION PARLEMENTAIRE | <input type="text"/> |
| TITLE/POSITION - TITRE/POSITION | <input type="text"/> |
| OTHER ORGANIZATION - AUTRE ORGANISATION | <input type="text"/> |
| EMAIL - COURRIEL | <input type="text"/> |
| | example@example.com |
| PREFERRED LANGUAGE - LANGUE PRÉFÉRÉE | <input type="text"/> |

Submit

Powered by Jotform